
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

Hierbij ontvangt u ons antwoord op de schriftelijke vragen ex art. 36 RvO van de heer 

D. Brandenbarg van de SP over gladde steentjes in Vinkhuizen. De brief van de 

vragensteller treft u als bijlage aan. 

 

1. Is het college met de SP van mening dat alle inwoners van Groningen in 

principe veilig en zonder uitglijden over straat moeten kunnen? 

Ja, beheer en onderhoud is mede gericht op het veilig gebruik kunnen maken 

van de openbare ruimte. 

 

2. Wanneer zijn de klinkers in deze buurten voor het laatst schoongemaakt en in 

welke frequentie gebeurt dit? 

Op het moment dat u de vragen stelde (december 2023) was dit drie keer 

gedaan. De laatste ronde was eind augustus - begin september. De geplande 

vierde ronde is door materiaalpech uitgesteld. Ongelukkigerwijs viel dit samen 

met een periode van veel neerslag, bladval en ook nachtvorst. In week 50 zijn 

we begonnen aan de vierde ronde, die inmiddels is afgerond. Hoewel de 

afspraak was om in 2023 vaker schoon te maken hebben we dat niet waar 

kunnen maken. 

 

3. Is het college op de hoogte van de resultaten met het opruwen van klinkers in 

de gemeente Steenwijk? 

Nee, wij zijn niet bekend met de resultaten in Steenwijk. Wel is ervaring 

opgedaan met opruwen elders in Groningen. Zie verder het antwoord op vraag 

4. 
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Volgvel 1 

 

4. Is het college bereid de mogelijkheden voor het opruwen van de klinkers te 

onderzoeken, als tijdelijke oplossing voor de gladheid? Zo nee, waarom niet? 

Wij zijn al bekend met de optie van opruwen. Het daarmee beoogde effect van 

een stroef oppervlak wordt weliswaar gerealiseerd, maar tegelijk kent de 

methode ook nadelen.  

Het zorgt er allereerst voor dat het geen fraai beeld geeft. Maar een 

belangrijker aspect is dat het ruwe oppervlak vervuiling en algengroei extra 

stimuleert waardoor er opnieuw gladheid ontstaat. Regelmatig schoonmaken 

van de stenen blijft daarom ook dan noodzakelijk. Onze ervaring is dat het 

effect van opruwen daardoor anders weer verloren gaat.  

Gezien de eerder opgedane ervaring met het opruwen van stenen vinden we het 

niet nodig dit opnieuw te onderzoeken. We verwachten niet dat nieuw 

onderzoek tot een andere uitkomst zou leiden. 

 

5. Worden de klinkers bij vrieskou gestrooid? Zo nee, waarom niet? En is het 

college bereid dit komende winter wel te laten doen? 

De afspraak is dat de gemeente zout strooit op de doorgaande paden met rode 

steentjes als er kans bestaat op gladheid door sneeuw of bevriezing. Op 

zaterdag 2 december 2023, toen er ook gewaarschuwd (KNMI) werd voor kans 

op gladheid, is er ’s avonds gestrooid. En ook op maandag 4 en dinsdag 5 

december is dit gedaan. Wanneer nodig blijven we dit doen. 

 

6. Welke stappen heeft het college ondernomen om met inwoners plannen te 

maken voor herinrichting en vergroening? Wanneer kunnen inwoners een 

duurzame oplossing verwachten? En ziet het college mogelijkheden om 

eventuele investeringen in deze zaken naar voren te halen in de planning om 

het probleem van de gladde klinkers sneller duurzaam op te lossen? 

We hebben eerder gesteld herinrichting en vergroening te overwegen maar dat 

daarvoor onderzoek nodig is. Wanneer we herinrichting en vergroening 

onderzoeken dan zijn er meerdere scenario’s denkbaar. Bij een nadere 

uitwerking betrekken we uiteraard ook de buurtbewoners. 

 

Door het schoonmaken van de stenen consequent uit te blijven voeren is er 

geen technische noodzaak de stenen te vervangen. Op basis van eerdere 

ervaringen verwachten we dat regelmatig schoonmaken gladheid voldoende 

voorkomt. De nadruk bij herinrichting ligt daarom op vergroening. De 

hoeveelheid stenen zal daarbij afnemen.  

 

Eind december hebben we onze contactpersoon in deze buurt geïnformeerd dat 

we graag in januari in gesprek willen om de mogelijkheden voor herinrichting 

en vergroening te bespreken.  

Onze verwachting is dat de uitvoering in het voorjaar van 2025 is afgerond. 

Dit alles vraagt uiteindelijk meer tijd dan vooraf gedacht. We zijn ons ervan 

bewust dat deze langere doorlooptijd geen schoonheidsprijs verdient.  

  



Volgvel 2 

 

 

We blijven de stenen schoonmaken. We zetten ons in om dit tijdig, en op het 

juiste moment uit te voeren. Daarvoor zullen we de situatie regelmatig 

monitoren. Het uitgangspunt is dat we in 2024 zes keer schoonmaken.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 


